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Ungdomsfullmäktiges första vice ordförande deltog i Aktiivipäivät som 
ordnades av Nuva rf i Riihimäki.  
 
Ungdomsfullmäktige diskuterade ordnandet av en paneldiskussion med 
temat unga i anslutning till kommunal- och välfärdsområdesvalen. Waula, 
Naeb, Eemeli och Anton var intresserade av att organisera panelen.  
 
En av tyngdpunkterna i ungdomsfullmäktiges gällande verksamhetsplan är 
att öka medvetenheten om ungdomsfullmäktigeverksamheten, särskilt 
bland unga. Målet är att träffa ungdomar i Kyrkslätt i samarbete med det 
regionala ungdomsarbetet, till exempel på ungdomslokaler Det första 
ungdomsfullmäktigeevenemanget ordnades på Masaby ungdomsgård 
onsdag 27.11. De ledamöter som deltog i evenemanget upplevde att 
evenemanget var lyckat. Följande motsvarande evenemang ordnas i 
Veikkola on 4.12 och i Fyyri to 12.12. 
 

 


